

“AUGUST FLASH SALES SPECIAL” TERMS AND CONDITIONS

1. Promotion period is valid from 08.06.2026 till 08.08.2026. Applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only.
2. The July-launched new color variants of AS063 are excluded from this promotion.
3. Qualified purchase is entitled to redeem 1 set of the stipulated gift stated above, not valid in conjunction with other ongoing promotions.
4. This promotion cannot be used in conjunction with product vouchers, “Discovering NI Odyssey” vouchers, magazine coupons, unless otherwise specified.
5. Stocks are limited and available while stocks last. Orders will be processed based on a first-come, first-served basis. No reservations will be entertained.
6. Amendments on orders or combining orders are not allowed after payment has been made.
7. Product exchange is not allowed for free gift items; strictly while stocks last. Nefful USA reserves the right to change or substitute the items of similar value if the original product is out of stock.
8. All gift items received shall be returned if the product exchange involves the abovementioned specified item.
9. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.
10. Nefful USA reserves the rights to change the terms and conditions without prior notice.

「8 月快閃特別活動」

條件與規則

1. 此特惠活動期間為08.06.2026至08.08.2026。適用於現場下單、電子郵件及傳真下單。
2. 本活動商品（AS063）不包含 7 月上市之新色。
3. 本活動單張發票業績僅限兌換一份贈品, 恕不與其他活動合併計算。
4. 本活動不得與商品抵用券、「探索妮生活」特惠券、季刊截角合併使用，除非另作聲明。
5. 商品數量有限，售罄即止。訂單將依下單時間依序受理，恕不保留。
6. 訂單完成付款後，恕不接受更改或合併訂單。
7. 贈品恕不接受換貨，若贈品送罄，美國妮芙露保留以等值商品替代之權利。
8. 本活動指定商品換貨時，須將贈品以新品全數退回，否則不接受換貨。
9. 解約退貨時，須將贈品退還公司。
10. 美國妮芙露保留更改活動內容之權利。